
Protokoll vid Barkeryds hembygdsförenings årsmöte den 20 mars 2022  
I Missionskyrkan i Äng 
 
Samtliga medlemmar som var med på årsmötet hälsades välkomna av ordförande Lars-Erik Svärd. 

En minnesstund hölls för de medlemmar som avlidit under det gånga året.  

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Lars-Eric Svärd förklarande mötet öppnat. 

 

§ 2 Val av ordförande, vice ordförande, sekreterare och två justerare för årsmötet 

Följande valdes: 

Ordförande: Lars-Erik Svärd 

Sekreterare: Margareta Olsson  

Vice ordförande: Bo Karlsson (§5–7)  

Justerare: Marita Eggimann och Vera Brorsson 

 

§ 3 Dagordningen godkändes 

 

§ 4 Angående kallelse till årsmöte  

Kallelse till årsmötet har annonserats på föreningens hemsida samt i Smålands 

Dagblad den 5 respektive 15 mars. Kallelse har även skickats per brev till vissa 

medlemmar. Formerna för kallelsen godkändes. 

 

§ 5 Föreningens verksamhetsberättelse för 2021 

Verksamhetsberättelsen (se bilaga) lästes upp och godkändes. 

  

§ 6  Kassarapport och revisorernas berättelse för 2021 

Kassarapporten och revisorernas berättelse lästes upp och delades ut. Båda godkändes. 

 

§ 7 Beslut om ansvarsfrihet. Styrelsen beviljades fortsatt ansvarsfrihet. 

 

§ 8 Beslut om övertagande av Lantbruksmuseet i Barkeryd  

Förslaget är att hembygdsföreningen ska ta över ägandet och fulla ansvaret för 

Lantbruksmuseet i Barkeryd. Ordförande redogjorde för bakgrunden till förslaget. En 

fråga ställdes om vad förhandlingarna med Hembygdsrådet mer konkret har resulterat 

i. Ordförande redogjorde för det förslag skriftlig till överenskommelse som tagits fram 

mellan parterna och vad denna skulle kunna innebära. Bland annat föreslås att 

inventarierna i museet ska finnas kvar men att dessa samtidigt vid behov tillåts att 

flyttas till externt magasin. Vidare anges att de ombyggnader och moderniseringar av 

byggnaden som planeras enbart kan ske om ekonomiska förutsättningar finns. Gunnel 

Petersson upplyste om att skolmuseet som inryms i byggnaden tillhör 

hembygdsföreningen.  

 

Årsmötet yrkade bifall till förslaget om övertagande av Lantbruksmuseet.   

 

§ 9 Val av ordförande för 2022. Förslag till återval av nuvarande ordförande Lars-Erik 

Svärd. Mötet beslutade om återval av honom. 

 

 

§ 10 Val av tre styrelseledamöter för 2 år 2022–2023: 

Lars-Erik Svärd  Mållebo                                              

Samuel Palmblad  Esperyd 

Ann-Britt Gustafsson  Krakebo 



 

Kvarstående ledamöter under 2022: 

Margareta Olsson  Kulebo 

Håkan Blom   Hulu     

Inga-Lill Lennartsson  Kynholmen 

Desirée Karlsson  Erikstorp 

 

 

§11 Val av två styrelsesuppleanter för 2022:   

 Gunnel Petersson  Havrida 

 Siv Andersson Seth  Alarp 

 

 

§12 Val av kommittéer för 2022:  

 

A: Program: 

 Gunnel Petersson  Havrida (Sammankallande) 

Gerd Wilhelmsson  Barkeryd 

 David Palmblad  Äng 

 Desirée Karlsson  Erikstorp  

 Matthew Samuels  Långåsa 

 

Gunnel Petersson presenterade årets program och temat Beredskapstiden för hembygdsfesten. 

Temat hade valts redan 2020. Vi kommer även ha tidsenliga fordon, uniformer och servering av 

ärtsoppa. Tidstypiska fordon efterfrågas. Bland andra arrangemang under året en byavandring i 

Kulebo, en visning av Strömsfors kvarn samt en berättarafton i höst.  

 

B: Servering inkl. grillning: 

 Agneta Karlsson  Äng  

 Kajsa Karlsson  Äng 

Ingalill Andersson  Alarp (sammankallande ostkakeservering) 

Ulla Nilsson   Forserum  

 Gunnel Petersson  Havrida 

 Elly Lundberg  Fredriksdal 

 Kerstin Pettersson  Äng 

 Ragni Malm   Äng 

 Desirée Karlsson  Erikstorp 

 Karin Johansson-Wahlberg Erikstorp 

 Gunborg Klint  Gransefall 

 Ann-Britt Gustavsson  Krakebo 

 Lotta Frostfeldt  Jönköping 

 Gunvor Siljer  Jönköping 

Mariette Torvaldsson  Kulebo (grillning) 

Tobias Torvaldsson   Kulebo (grillning) 

Stefan Landén  Äng (grillning) 

 

Ingen sammankallande i kaffeserveringen kunde väljas vid mötet. Sådan får kommitteen själva utse. 

David Palmblad sammankallar till ett inledande möte.   

 

C: Foto & inspelning: 

 Marianne Westerholm  Kynholmen (sammankallande) 

 Anita Nors-Johansson  Källeryd 

 Samuel Palmblad  Esperyd 

 Peter Klint   Bästhult 



 Anna Jonsson  Fredriksdal 

 Ingalill Lennartsson  Kynholmen 

 Kajsa Karlsson  Äng 

 

D: Arkiv, forskning och data: 

 Pia Axelsson   Isåsa 

Marianne Westerholm  Kynholmen 

Ingalill Lennartsson  Kynholmen  (sammankallande) 

  Margareta Olsson  Kulebo 

 

E: Textil, slöjd och dräkt: 

Eva Landén   Äng  

Eva Ek   Ryssby 

Ingalill Andersson  Alarp 

Ragni Malm   Äng 

 Pia Axelsson   Isåsa 

 Birgit Nibler   Skogslund 

  

F: Kortege:  

 Bertil Petersson  Havrida 

 Eva Landén   Äng 

 Håkan Blom   Hulu 

 Pia Axelsson   Isåsa 

 David Palmblad  Äng (sammankallande) 

 Margareta Olsson  Kulebo 

 

G: Ordning och parkering: 

 Torvald Josefsson  Bästhult (sammankallande) 

 Per-Åke Johansson  Erikstorp   

 

H: Inträde: 

Lars Andersson   Kramsäng (sammankallande) 

Bernhard Josefsson  Äng 

   

I: Ansvarsgrupp Lantbruksmuseet:  

Håkan Blom   Hulu 

Kjell Aronsson  Skogslund 

Margaret Olsson  Kulebo 

Anders Wirfeldt  Långåsa 

Lars Andersson  Kramsäng 

  

J: Underhåll och reparation: 

 Hans-Erik Johansson  Brittebo  

Per-Åke Johansson  Erikstorp 

 

    

§13: Val av 4 ombud och 1 suppleant till Hembygdsrådets årsmöte dem 30 mars i Nässjö:  

Lars-Erik Svärd                                         Mållebo (sammankallande)                                                            

Pia Axelsson          Isåsa                          

Gunnel Petersson                                Havrida 

David Palmblad   Äng 

 

Suppleanter: 

Peter Klint                                                Bästhult 



 

§14: Val av 1 ledamot och 1 suppleant i Hembygdsrådets styrelse för 2022: 

Ledamot: 

Tommy Pettersson                         Äng                  

 

Suppleant: 

Ingalill Lennartsson                         Kynholmen 

 

    

§ 15. Val av 3 ombud till Länsförbundets årsmöte: 

Ombuden: 

Ingalill Lennartsson   Kynholmen (Sammankallande) 

Margareta Olsson   Kulebo 

Lars-Eric Svärd   Mållebo 

 

 

§ 16 Val av 2 revisorer och 2 suppleanter för 2021: 

Revisorer: 

Eva Wareborn    Ribbingsnäs  

Niklas Isaksson    Äng  

 

Revisorssuppleanter: 

Ann-Charlotte Palmblad   Esperyd 

 

§ 17. Val av valberedning 3 ledamöter: 

Ledamöter: 

Konrad Josefsson   Kynholmen    

David Palmblad   Äng 

Gerd Vilhelmsson   Barkeryd 

 

§ 18. Val av DÅ och NU ombud: 

Samuel Palmblad   Esperyd 

Margareta Olsson   Kulebo 

 

§ 19. Val av stugvärdar:  

Siv Andersson Seth   Alarp 

Samuel Palmblad    Esperyd    

 

§ 20. Val av roteombud för 2022: 

Roteombud: 

Rote     1.   Göran Klint   Gransefall 

             2.   Desiree Karlsson  Erikstorp 

             3.   Bo Karlsson   Äng 

             4.   Evert Claesson   Esperyd 

5. Gunilla Svensson   Långåsa 

6. Bertil Petersson  Havrida 

7.   Elly Lundberg   Fredriksdal 

 

§ 21:  Medlemsavgift för 2023: 100 kr/person (oförändrad) 

 

§ 22: Föreningens program 2022 

Ordförande informerade att årets programblad skickats ut tillsammans med inbetalningskort för 

medlemsavgiften (se bilaga). Om man vid betalningen av medlemsavgiften väljer att Swisha så 



uppge gärna att detta avser ”medlemsavgiften”. Om ni använder betalningavin så ange gärna din e-

postadress på avin. Då kan du erhålla löpande information från föreningen via e-post. 

  

§ 23: Förslag till stadgeändring.  

Förslag till stadgeändring: Att föreningens årsmöte i första hand ska annonseras på föreningens 

hemsida och på sociala medier. Mot förslaget anfördes att många inte har tillgång till dator och 

internet. Om man annonserar i dagspressen så är det en fördel om man gör detta på söndagar 

eftersom vissa bara har tidningen på helger. Ett bra sätt är att annonsera på anslagstavlor i trakten. 

Tanken från föreningens sida är inte att inte direkt upphöra med annonser i dagspressen utan 

succesivt övergå till den typ av annonsering som är relevant för att nå så många som möjligt. För 

föreningen in e-postadresser kommer kallelsen gå ut via e-post.  

 

Årsmötet yrkade bifall till förslaget.    

 

§ 24: Övriga frågor  

Samuel Palmblad framförde ett tack till ordföranden Lars-Erik Svärd för fin arbetsinsats, i 

synnerhet med förhandlingarna angående Lantbruksmuseet.  

 

Håkan Blom efterfrågade som representant för arbetsgruppen för Lantbruksmuseet idéer till 

förnyelsen av museet. 

 

Marianne Westerholm i fotokommitteen efterfråga bilder på kvinnor i arbete till utställningen. 

Dessa avses att scannas av. Vera Brorsson hade sammanställt en förteckning på olika kvinnor som 

gjort betydande arbetsinsatser i bygden.   

 

En fråga ställdes om hur processen kring överlåtelse av Lantbruksmuseet nu går vidare och vem 

som formellt fattar beslutet. Ordförande svarade att beslutet tas av Hembygdsrådets styrelse. 

 

Ordförande tackade för visat intresse.  

 

Barbro och Arne Envall tackades av efter båda långa och enastående insatser för föreningen. Ingen 

av dem var närvarande vid möte. En skriven hälsning lästes upp och blombuketter fick överlämnas 

efter mötet.  

 

§ 25: Förhandlingarna avslutades och ordförande bjöd in alla närvarande till kaffe och 

prinsesstårta.   

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Margareta Olsson   Lars-Erik Svärd 

Sekr.    Ordf. 

 

 

Justeras:  

 

 

 

Vera Brorsson   Marita Egerman   

 

    


